
Møte i AR 07.08.23
Saksliste:
1. Godkjenning av siste referat - godkjent.
2. Kommunikasjon med Frode. Miriam har snakket med han og han er klar til å starte med
prosjektet med NDK. Avventer visere samarbeid for mer spesifikk plan.
3. Penger til helsefremmende tiltak - nordisk samarbeid. Det er snakk om et beløp på 500
euro på felles konto mellom de nordiske landene. Avlsrådet har budsjettmidler til å dekke
dette selv og oppretter kontakt med Jette i det nordiske avlsrådet.
4. Styrke det nordiske samarbeidet - er det en sak styret jobber med? Styret har diskutert at
NDK skal gå ut av wafdal og heller konsentrere seg om et nordisk samarbeid. I neste
omgang evt drøfte det med medlemmer/oppdrettere på et digitalt møte? Avlsrådet tenker at
det kunne vært greit å rette en henvendelse til de ulike land og foreslå fellesarrangementer
som utstillinger, webinarer evt.
5. Innkommet post. Brev fra medlem. Spørsmål rundt problemstilling med mindre avlsbase
når flere hunder får HD og avlsdyr utgår på grunn av dette. Klubben sin policy er ganske klar
med hensyn til bruk av hunder med grad av HD. Fremdeles er de fleste hunder fri og det er
mulig å avle uten å bruke hunder med HD. Det forfattes et svar av Trine som underskrives
av både avlsråd og styret.
6. Evt. ingen saker


